

Brigitte Diogo is currently the Director General, Rail Safety with the Department of Transport Canada. In this role, she provides regulatory oversight for rail safety in Canada and oversees the development and enforcement of regulations and standards related to the railway industry under the *Railway Safety Act*.

Prior to taking on this role in January 2015, she was the Director of Operations, within the Security and Intelligence Secretariat at the Privy Council Office from 2011 to 2014. In that role, Ms. Diogo was responsible for matters related to national security including border security.

Prior to that, she was Director of Operations, within the Economic and Regional Development Policy Secretariat from 2008 to 2011 also at the Privy Council Office. Her main areas of responsibilities included international trade, competition and copyright policies, innovation and research, major military procurement, transportation, and infrastructure programs.

Ms Diogo also worked for several years in the Department of Immigration, Refugees and Citizenship Canada where she held several positions including Director General, Admissibility.

She is a graduate of the University of Ottawa in Economics and Political Science.

---

Brigitte Diogo est actuellement directrice générale, Sécurité ferroviaire au ministère des Transports Canada. Dans ce rôle, elle assure la surveillance réglementaire de la sécurité ferroviaire au Canada et supervise l'élaboration et l'application des règlements et des normes liés à l'industrie ferroviaire en vertu de la *Loi sur la sécurité ferroviaire*.

Avant d'occuper ce poste en janvier 2015, elle a été directrice des opérations au sein du Secrétariat de la sécurité et du renseignement, au bureau du Conseil privé de 2011 à 2014. Dans ce rôle, Mme Diogo était responsable des questions liées à la sécurité nationale, y compris la sécurité des frontières.

Avant cela, elle a été directrice des opérations, au sein du Secrétariat de la politique de développement économique et régional de 2008 à 2011, également au Bureau du Conseil privé. Ses principaux domaines de responsabilités comprenaient le commerce international, les politiques liées à la concurrence et aux droits d'auteur, l'innovation et la recherche, les approvisionnements importants militaires, les transports et les programmes d'infrastructure.

Mme Diogo a également travaillé pendant plusieurs années au ministère d'Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada, où elle a occupé plusieurs postes, y compris celui de directrice générale de l'admissibilité.

Elle est diplômée de l'Université d'Ottawa en sciences économiques et politiques.